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Showroom Friends
Loft für Immobilienberatung . Loft for real estate consulting services

Im Showroom Friends werden Wohnungen verkauft. Das großzügige Loft gliedert sich in Empfang und Lounge mit Architekturmodell, dezent
verhüllte Besprechungsbereiche und ein Backoffice. Raumprägende Elemente sind der weiß geölte Eichenboden, raumhohe Vorhänge aus Loden
und technische Gewebe. Je nach Lichtsituation ändert sich die Transparenz; bei Tag verdichtet sie sich, nachts wird der Beratungsbereich zur
Raumskulptur. Ein interessanter Entwurf, der diskrete Besprechungsbereiche bietet und dabei den coolen Loftcharakter bewahrt. Showroom
Friends is a space for selling homes. The loft’s generous interior is divided into a reception and lounge area featuring an architectural model,
discreetly enclosed meeting areas and a backoffice. The elements that define the space are the white, oiled oak floors and wall-length curtains
made of loden cloth and industrial fabrics. Depending on the lighting, the degree of transparency changes – by day, the curtains are more
opaque and by night they turn the meeting areas into a spatial sculpture. An interesting design that provides discreet meeting areas and keeps
the building’s cool loft character.
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